

聖堂報告

將臨期首主日

27-11-2022

1. 按香港教區主教公署於 2022 年 11 月 15 日（星期二）發出有關「適用於宗教場所之『疫苗通行證』放寬措施」，本堂已於 11 月 17 日（星期四）開始，配合香港教區、香港特區政府最新放寬宗教場地法例及九龍華仁書院防疫要求，進一步放寬防疫措施如下：

i) 參加每台彌撒人數上限，維持不變，即只限於處所容納量上限之 85%。

ii) 所有進入聖堂人士必須

1. 符合「疫苗通行證」的接種要求；

2. 自行使用「安心出行」

持有「黃碼」人士如符合以上「疫苗通行證」接種要求，亦可以進入宗教場所。

iii) 請各位按照上述有關防疫措施進入聖堂，以免觸犯相關法例。

有關最新的放寬疫苗規定詳情，請參看香港教區及香港政府網頁。

2. 2022 年十月份聖堂- 收入與支出報告如下：

收入：\$ 169,750，

支出：\$ 71,907，

結餘：\$ 97,843。

有關上述收支細節，請參閱聖堂正門、辦公室外報告板及聖堂網頁。聖堂多謝各位弟兄姊妹慷慨支持！

3. 本堂每月首星期六舉行「明供聖體」，以鼓勵教友以心神與真理朝拜，與基督作精神的契合，詳情如下...。

日期：12月3日（下星期六）

時間：上午 8:15 – 9:15（即平日 7:40 彌撒後）

歡迎教友到臨一起參與。

4. 十一月為煉靈月，教友現時可以在聖堂辦事處門外設置的表格，為亡者填寫名字。本堂神父將在煉靈月內，於平日彌撒中，為亡者祈求安息。

5. 「西南九龍總鐸區」於本主日下午 2:00-5:00 在九龍深水埗「聖方濟各堂」，為鐸區內教友舉辦「2022 年將臨期退省」，主講者為左旭華神父，當天會有修和聖事。歡迎教友致電 2762-0689 或 2777-2218 查詢。

上述所有報告，已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位！

St. Ignatius Chapel Announcement
First Sunday of Advent
27-11-2022

1. In line with the relaxation of social distancing measures announced by the Government on 10 November 2022, restrictions on people entering Wah Yan College and participating in religious services at St. Ignatius Chapel have been relaxed on 17 November 2022 and the requirements are summarized as follows:

- a) The maximum number of persons present at each religious gathering remains at 85% of the normal capacity of the venue.
- b) All people entering the college AND the chapel **MUST use the “LeaveHomeSafe” mobile application in compliance with the vaccination requirements under the Vaccine Pass.**
- c) Holders of the Amber Code may also enter subject to compliance with the vaccination requirements under the Vaccine Pass.

Details of the Vaccine Pass can be obtained from the HKSAR Government and the Catholic Diocese of HK websites. Please be reminded to follow these requirements to avoid violating the law.

2. Adoration of the Blessed Sacrament in December will be held as follows:

Date: 3 Dec. (Next Saturday)

Time: 8:15 am - 9:15 am (right after the daily Mass at 7:40 am)

All are welcome.

3. November is the month for the Holy Souls in Purgatory. Memorial masses may be offered to the deceased on weekdays. If you would like to offer masses to your dearly departed, please indicate your intentions in the forms available **outside the chapel office.**

4. The Financial Report for this chapel in **October 2022** is as follows:

Income : \$169,750 ,

Expenses: \$ 71,907 ,

Surplus: \$ 97,843 .

Thank you for your generous support!

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.

聖依納爵小堂 - 收支報告
St. Ignatius Chapel - Income & Expenditure Statement

(2022年 Year 10月 Month)

項目 Items (* = 其它 Others)	收入 Income	支出 Expenditure	結餘 Balance
主日奉獻 Collection on Sunday Masses	138,300-		
教友奉獻 Donation from Church members	30,000-		
公教報 KKP, Sunday Examine	1,450-	1,875-	
借用場地 Booking Classrooms		2,360-	
司鐸津貼 Allowance for Priests		17,000-	
司鐸謝金 Surplus for Priests		6,800-	
同工津貼/交通費 Allowance for Staff/Helpers		8,835-	
小堂團體培育津貼 Allowance for Formation		3,500-	
通訊/電費 Phone & Electricity Bill		7,665-	
文具/郵資 Stationery/Stamp			
禮儀用品 Articles for Liturgical		3,006-	
什項 Miscellaneous		2,435-	
維修及保養 Repairs & Maintenance		16,000-	
* 員工保險		2,431-	
*			
*			
*			
總數 Total	169,750-	71,907-	97,843-